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Abstract (en)
[origin: US2018258784A1] A seal carrier (63) for a turbomachine (60) which is assembled from seal carrier segments, is provided. The seal carrier
segments each have a seal structure (1a, b) on the radially inward side. These seal structures (1a, b) are either interleaved in the circumferential
direction (4) such that a cross-sectional plane containing the longitudinal axis (2) of the turbomachine (60) intersects both the first seal structure (1a)
and the second seal structure (1b), or the seal structures (1a, b) rest against each another.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Dichtungsträger (63) für eine Strömungsmaschine (60), der aus Dichtungsträgersegmenten
zusammengesetzt ist, wobei die Dichtungsträgersegmente radial innen jeweils eine Dichtstruktur (1a, b) aufweisen und diese Dichtstrukturen (1a,
b) in Umlaufrichtung (4) entweder derart miteinander verschränkt sind, dass eine die Längsachse (2) der Strömungsmaschine (60) beinhaltende
Schnittebene sowohl die erste (1a) als auch die zweite Dichtstruktur (1b) schneidet, oder die Dichtstrukturen (1a, b) aneinander anliegen.
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